
Pytał, czy zmieniło się coś w sprawie ul. Staszica i kamienicy Esse? 

Obecnie nie mogę dodać nic więcej ponad to, co powiedziałem podczas sesji. 


